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https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022__E8_83_A1_

E9_94_A6_E6_B6_9B_E7_c96_645057.htm 7月15日，党和国家

领导人胡锦涛、吴邦国、温家宝、贾庆林、李长春、习近平

、李克强、贺国强、周永康分别来到首都博物馆，参观正在

这里举行的“走进世博会中国2010年上海世博会暨世博会历

史回顾展览”。 展厅入口处，上海世博会吉祥物“海宝”热

情迎接着观众们的到来。胡锦涛等领导同志走进展厅，认真

观看展览。展厅内，一件件实物、一幅幅图片、一个个模型

、一段段视频，全面回顾了世博会150多年的发展历程，集中

反映了上海世博会筹办工作的最新进展。 想当译员吗？ 2010

年上海世博会将于2010年5月1日开幕，目前已有192个国家

和48个国际组织确认参展。“走进世博会”展览由上海世博

会组委会主办，迄今已有230多万名国内外观众参观了展览。

Chinese President Hu Jintao called for sound preparations in the

run-up to the 2010 Shanghai World Expo and hoped the success of

the event would have positive influence on the global economy.

President Hu visited the exhibition along with other senior Chinese

leaders, including Wu Bangguo, Wen Jiabao, Jia Qinglin, Li

Changchun, Xi Jinping, Li Keqiang, He Guoqiang and Zhou

Yongkang. "The Shanghai World Expo is the second world pageant

in the country after the Beijing Olympics. Hosting the event

successfully is very important to promoting our exchanges and

cooperation with other countries and regions across the world," said

Hu at an exhibition in Beijing on the Expo. The Shanghai World



Expo will run from May 1 to Oct 31 next year. So far, 192 countries

and 48 international organizations have confirmed to attend the

event. More than 2.3 million people have visited the exhibition,

which is organized by the Bureau of Shanghai World Expo

Coordination. 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载
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